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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 13. 2. 2020  

 

 

 

Miesto a čas konania :       zborovňa ZŠ Tlmače,  o 16,00 hod. 

 

Prítomní:                             podľa priloženej prezenčnej listiny (11) 

 

Hostia    :                             Mgr. Helena Barátová – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Výročná správa za rok 2019 

3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2019 / 2020 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2020 

5. Aktuálne informácie o chode školy 

6. Diskusia 

7. Záver 
 

 

 

 

1) Predsedkyňa RaŠ Mgr. Nichtová otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom. 

2) Mgr. Nichtová prečítala Výročnú správu RaŠ za rok 2019. Správa je prílohou tejto zápisnice.  

3) Mgr. Barátová oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za prvý polrok 

školského roka 2019/2020. Informovala o výchovných opatreniach za I.polrok (pochvaly, 

pokarhania), dochádzke žiakov, znížených známkach zo správania a počte neprospievajúcich 

žiakov. 

4) Mesto Tlmače je v roku 2020 v rozpočtovom provizóriu, preto informácia o rozpočte na rok 

2020 bola presunutá na ďalšie zasadnutie RaŠ. Škola je financovaná mesačne 1/12 zo 

schváleného rozpočtu na rok 2019. 

 

5) Mgr. Barátová informovala akciách a súťažiach, ktoré bude škola realizovať v II. polroku 

školského roku 2019/2020. 

 

6) Diskusia : 

Mgr. Árendášová – RoR zvažuje rozhodnutie o zrušení príspevku na KOMPARO 9 a dala 

návrh, aby sa testovania zúčastňovali len žiaci, ktorí majú o overenie vedomostí skutočne 

záujem. RoR nepovažuje finančné prostriedky za efektívne využité pre žiakov, ktorí sa 

testovania zúčastnia len z povinnosti. Vedenie školy bude akceptovať rozhodnutie RoR. 

Členovia delegovaní RoR – PLANETÁRIUM – zástupcovia rodičov vyjadrili požiadavku 

vyžiadať informovaný súhlas rodiča pri každej akcii organizovanej školou, z ktorej budú pre 

rodičov vyplývať akékoľvek finančné náklady (fotenie, ponuka kníh ...), alebo majú iné 

výhrady, aby sa mohli vopred rozhodnúť, či sa ich dieťa tejto akcie zúčastní. Vedenie školy 

prisľúbilo súčinnosť. 
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Členovia delegovaní RoR – KONVERZÁCIE Z ANJ – na základe požiadavky niektorých 

rodičov žiakov navštevujúcich predmet KAJ s vyučujúcim John Nicholas Wardle (native 

speaker), ktorý je novým predmetom na škole, zástupcovia RoR požiadali o vysvetlenie 

hodnotenia tohto predmetu. Tiež požiadali o priebežné hodnotenie žiakov počas školského roku, 

aby rodičia aj žiaci mohli riešiť prípadné horšie výsledky dosiahnuté v tomto predmete 

a zapisovanie známok nielen na edupage, ale aj do žiackych knižiek. Keďže je to nový predmet, 

uvítali by aj informáciu na nasledujúcom zasadnutí triednych RoR o spôsobe hodnotenia.  Dali 

návrh vedeniu školy v nasledujúcom školskom roku predmet hodnotiť slovne. Vedenie školy 

prerokuje požiadavky rodičov a priebežne skontroluje hodnotenia žiakov na edupage. 

Mgr. Éhn – sa informoval o stave telocvične a projektoch na jej rekonštrukciu, ako aj na obnovu  

odbornej učebne. 

Ing. Holíková – vyjadrila obavu, či je recyklovaný papier vhodný na kopírovanie.  

 

8)  Po vyčerpaní programu Mgr. Nichtová ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným 

za účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 14. 2. 2020 

Zapísala: Miriam Zsigová 


